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خبری

تغییر کاربری اراضی و ساخت وسازهای غیرمجاز ، کلیدواژه 
بسیاری از اخبار و گزارش های زیست محیطی مازندران را 
در ۲ دهه اخیر تشکیل می دهد، اما آنچه در این میان کمتر 
به آن توجه می شد، حلقه های تشکیل دهنده این زنجیره 
مخرب و اثرسنجی تک تک آنها برای حل مشکل بوده، 
موضوعی که در دولت یازدهم و دوازدهم به صورت جدی 
در دستور کار قرار گرفت تا سلسله این بنیاد بنیان برانداز هر 

چه بیشتر متزلزل شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، اگر طی چند سال اخیر گذرتان 
به برخی روستاهای مازندران افتاده باشد یا هر از گاهی به 
خانه پدری تان در روستا رفته باشید، متوجه شده اید که 
سیمای روستا طی ۲ دهه گذشته چقدر تغییر کرده است و 
چه میزان از اراضی زیبای کشاورزی و باغی جای خود را به 

خانه های مسکونی و ویلا داده است.
یکی از آن روستاها که امروز به دلیل برخوردار بودن از 
مورد  دریا  و  جنگل  و  کوه  به  نسبت  زیبا  چشم اندازی 
وسیعی  شکل  در  آن  اراضی  و  گرفته  قرار  سوءاستفاده 
تفریحی  برج های  بگوییم  است  بهتر  و  ویلا  به ساخت 
اختصاص یافته ، روستای »اربه کله« در دل نگین شهرهای 

شمال یعنی رامسر است؛ 
معطل  اراضی  و  طبقه  باروهای ۵۰  و  برج  با  روستایی 
مانده برای ساخت وساز که دیگر نه جایی برای کشاورزی و 
دامداری دارد و نه شایسته داشتن نام روستا بر خود است.

تغییر کاربری اراضی کشاورزی در مازندران موضوع تازه ای 
غیرمجاز  کاربری های  تغییر  نخستین  سابقه  و  نیست 
دست کم به چند دهه پیش بازمی گردد ، ولی حساسیت 
زیست محیطی نسبت به این موضوع از ۲ دهه پیش به 
خاطر شتاب گرفتن این روند همگانی شد و با عبور از 
محدوده جغرافیایی استان به سطح کشور رسید و حتی 
واکنش های بخشی از مقامات و مسئولان را به همراه 

داشته است.
کاربری  تغییر  قطار  است، حرکت خاموش  آنچه مسلم 
اراضی کشاورزی و باغی در مازندران از دهه ۷۰ شمسی به 
فاز مخرب و بنیان برانداز برای مهم ترین داشته این استان 
یعنی کشاورزی رسید ، داشته ای که وابستگی امنیت 
غذایی کشور به آن در میان استان ها بی همتاست و به 
عبارتی در تولید بعضی از محصولات مانند برنج، مرکبات و 
شیلات نقش اراضی مازندران قابل قیاس با هیچ چاه نفت 

و میادین انرژی کشور نیست.
بر اساس آمارنامه تخصصی اراضی کشاورزی کشور، طی 
سال های ۷۴ تا ۹۷ به طور رسمی چیزی در حدود ۱۱۷ مورد 
تغییر کاربری اراضی به ثبت رسیده که شامل سه هزار و 
۱۸۸ هکتار می شود. اگر این آمار را بر حسب میزان تولید 
میوه و مرکبات مثلا سالانه ۱۴ تن در هر هکتار و یا برنج 

به میزان چهار تن در هر هکتار محاسبه و در تعداد ۲۳ 
سال گذشته ضرب کنیم، به رقمی در حدود یک میلیون و 
یکصد هزار تن میوه و مرکبات و نزدیک به ۲۹۴ هزار تن 
برنج می رسیم. این فقط در بخش تغییر کاربری رسمی و 
قانونی اراضی کشاورزی مازندران است در حالی بحث ما 
تغییر غیرمجاز کاربری است که هر سال به صدها مورد و 

هزاران هکتار می رسد.
اخیر،  سال های  طول  در  تا  است  شده  باعث  که  آنچه 
حساسیت مسئولان در سطوح مختلف از جمله دستگاه های 
اجرایی و قضایی نسبت به این موضوع تغییر کاربری اراضی 
در مازندران بیشتر شود، افزایش سرسام آور تجاوزها به حریم 
روستا و به راه افتادن موج  خروشان تغییر کاربری ها در 
سطح وسیع بوده است. این حساسیت اگر چه دیرهنگام 
بود ، ولی سبب شد تا گام به گام آسیب شناسی در مسیر 
انجام شده و نقش بخش های مختلف از جمله دستگاه 
های اجرایی در این زمینه به صورت برجسته ای مشخص 
شود. با کمی اغماض، از جمله این دستگاه های اجرایی 
دهیاری ها هستند که در تازه ترین گام آسیب شناسی 
زنجیره تغییر کاربری غیرمجاز اراضی در مازندران ، نوبت 
به این حلقه به ظاهر ضعیف ولی در اصل مهم و اساسی 

رسیده است.
دهیاری ها طبق قوانین و مقررات زیرمجموعه اداره کل 
امور روستایی و شوراهای استانداری محسوب می شوند. 
این اداره کل بر اساس شرح وظایف و اختیارات قانونی، 
نظارت بر عملکرد دستگاه ها، سازمان ها و نهادهای متولی 
امور روستایی در سطح استان به منظور تحقق توسعه پایدار 
روستایی، نظارت و ارزیابی عملکرد دهیاری های استان در 
امور مختلف خدماتی، عمرانی، مالی و هماهنگی و پیگیری 

تهیه و بازنگری طرح های هادی روستایی را بر عهده دارد.

رسمیت و مسئولیت

مدیرکل امور روستایی و شوراهای استانداری مازندران در 
باره چگونگی باز شدن پای دهیاران به پرونده تغییرات 
کاربری اراضی در استان گفت : اهرم اصلی تحقق توسعه 
پایدار روستایی، شوراها و دهیاری ها هستند. اعضای شورا 
نماینده مردم و چشم و گوش ما در روستاها هستند و 

موظفند هر گونه تخلف از قوانین را به ما گزارش دهند.
خسرو طالبی با اشاره به اینکه گاه اتفاق می افتد، دهیار 
نیز بنا به هر دلیلی مرتکب اقدام خلاف قانون به ویژه در 
حوزه تغییر کاربری اراضی شود، افزود : تا قبل از سال ۹۸ 
هیچ راهکار قانونی برای جلوگیری از اقدامات خلاف قانون 
دهیاری ها در این زمینه وجود نداشت، اما خوشبختانه 
در اواخر سال ۹۸، با تصویب آیین نامه اجرایی، دهیاران 
نیز همچون سایر کارمندان دولت شناخته شده و راه برای 

بررسی تخلفات آنان باز شد.
وی در باره فرآیند کار توضیح داد : ابتدا هیات ناظر از سوی 
اداره کل امور روستایی و شوراهای استانداری به روستای 
موردنظر رفته و چنانچه در بررسی های ما تخلف و تقصیر 
دهیار مشخص و مشهود باشد، اسناد و مدارک تخلف به 
هیات رسیدگی به تخلفات استانداری ارسال می شود و از 
آنجا در خصوص دهیار تصمیم گیری می شود که در برخی 

موارد به عزل دهیار می انجامد.
او ادامه داد: راهکار بعدی به این ترتیب است که اعضای 
شورا چنانچه تخلف دهیار را محرز بدانند، اسناد و مدارک 
قانونی را برای فرمانداری شهرستان ارسال می دارند تا در 

خصوص استیضاح دهیار تصمیم گیری شود.
طالبی به نقش این اداره کل امور روستایی و شوراهای 
استانداری در نظارت بر دستگاه های مرتبط با حوزه روستا 
و دهیاری ها اشاره کرد و گفت: بر اساس قانون، مدیران کل 
امور روستایی و شوراها، نماینده استانداری در کمیته طرح 
تفصیلی روستاها محسوب می شوند و چنانچه طرح هادی، 
طرح تفصیلی یا هر طرح دیگری بخواهد در این کمیته 
تصویب شود، این ادارات کل، صاحب رای اصلی هستند و 

در آنجا می توانند نظرات و دیدگاه های خود را اعمال کنند.
به بیان مدیرکل امور روستایی و شوراهای استانداری، شبکه 
نظارت بر پروژه های عمرانی روستایی نیز از جمله اهرم های 
نظارتی تعریف شده در قانون است؛ این شبکه ها در سراسر 
کشور، به صورت مستقیم به دفتر مناطق محروم ریاست 
جمهوری متصل هستند و هر سه ماه یکبار، گزارش های 
واصله از سه بخش شهرستانی )فرمانداری ها(، منطقه ای 
امور  کل  )اداره  استانی  و  دهیاران(  منتخب  )نمایندگان 

روستایی و شوراها( به تهران ارسال می شود.
طالبی گفت: البته نظارت بر پروژه های عمرانی روستایی 
در بخش استانی از سوی کمیته ای متشکل از نمایندگانی 
از سازمان برنامه و بودجه و دفتر فنی استانداری، انجام 
می شود و چنانچه در طرح های عمرانی مصوب روستاها، 

نقایصی وجود داشته باشد، به ما گوشزد می کنند.
قوانین همچون ماده ۹۹ و  برخی  این که  اظهار  با  وی 
ماده ۱۰۰، تنها با اخذ جریمه، راه را برای تخلفاتی همچون 
ساخت و ساز غیرمجاز در خارج از بافت مسکونی روستا 
باز گذاشته است، توضیح داد : نکته قابل تامل اینجاست 
که دفتر روستایی ما در کمیسیون ماده ۹۹ عضو نیست 
و نکته مهم تر آنکه، چرا جرایم اخذ شده به دهیاری های 
مربوطه که تخلف در آنها صورت گرفته تعلق نمی گیرد تا 
دست کم، در شرایطی که دهیاری ها به دلیل کمبود بودجه 
تخصیصی دولت، با مشکلات عدیده ای دست به گریبان 
هستند این مبالغ، صرفِ پروژه های عمرانی و خدماتی 

همان روستا شود؟

خبر اول

پای دهیاران مازندران به پرونده ساخت وسازهای غیرمجاز باز شد! شمار بهبودیافتگان کرونا به 
389 هزار و 966 تن رسید

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: با 
فوت ۲۱۱ بیمار دیگر مبتلا به کرونا در ۲۴ ساعت گذشته، 
شمار جانباختگان بیماری کووید۱۹ در کشور به ۲۶ هزار و 
۹۵۷ نفر رسید و ۳۰ استان در وضعیت قرمز یا هشدار کرونا 
هستند و تاکنون 389 هزار و 966 نفر از بیماران، بهبود یافته 

و از بیمارستان ها ترخیص شده اند.
سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
از  ناشی  به ویروس کرونا در کشور و موارد فوت  قطعی 
این ویروس افزود: تا دیروز و بر اساس معیارهای قطعی 
تشخیصی، سه هزار و ۶۵۳ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ 
در کشور شناسایی شد و هزار و ۴۸۳ نفر بستری شدند. با 
این حساب، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۴۷۱ هزار 

و ۷۷۲ نفر رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون ۳۸۹ 
هزار و ۹۶۶ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. همچنین ۴۱۵۴ نفر از بیماران مبتلا به 
کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار 
دارند و تاکنون چهار میلیون و ۱۲۳ هزار و ۱۷۳ آزمایش 

تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
لاری افزود: استان های تهران، اصفهان، قم، آذربایجان شرقی، 
خراسان جنوبی، سمنان، قزوین، لرستان، اردبیل، خوزستان، 
زنجان،  بوشهر،  گیلان،  بویراحمد،  و  کهگیلویه  کرمانشاه، 
ایلام، خراسان رضوی، مازندران، چهارمحال و بختیاری، البرز، 
آذربایجان غربی، مرکزی، کرمان، خراسان شمالی، همدان 
و یزد در وضعیت قرمز قرار دارند و استان های کردستان، 
هرمزگان، فارس و گلستان نیز در وضعیت هشدار قرار دارند.

سخنگوی وزارت بهداشت با تشریح وضعیت کرونا در استان 
آذربایجان شرقی گفت: بعد از خیز شدید موارد ابتلا و بستری 
کووید۱۹ در فروردین و خیز دوم در تیر امسال از اوایل شهریور 
۹۹ نیز دوباره شاهد سیر صعودی موارد این بیماری در استان 

آذربایجان شرقی هستیم که همچنان ادامه دارد.
وی افزود: اکنون شهرهای آذرشهر، تبریز، اهر، بناب، جلفا، 
سراب، عجب شیر، مراغه، ملکان، هشت رود و هریس در 
وضعیت قرمز و بقیه شهرهای استان آذربایجان شرقی در 

وضعیت هشدار کرونا قرار دارند.
لاری گفت: میزان ابتلا و مرگ و میر کووید۱۹ در استان 
آذربایجان شرقی بالاتر از میانگین کشوری است و هم اکنون 
۱۱۱۰ نفر در بیمارستانها و مراکز درمانی این استان بستری و 
۲۳۵ نفر به علت شرایط بالینی نامطلوب در بخش مراقبت 

های ویژه هستند.
سخنگوی وزارت بهداشت افزود: میزان رعایت پروتکل های 
بهداشتی در استان آذربایجان شرقی ۶۲.۵ درصد است که 
کمترین میزان آن در رستورانها، نانوایی ها و خواربار فروشی 
هاست، میزان استفاده از ماسک در اماکن عمومی ۵۳ درصد، 
در وسایل نقلیه عمومی ۵۰ درصد، در ادارات و بانکها ۸۴ 

درصد و در بین شاغلان صنوف و صنایع ۶۷.۵درصد است.

کرونا در ایران

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید سیدعبدالمقیم مقیمی  را گرامی می دارد



روزنامه

3
دوشنبه 14 مهر 99 -  شماره  588

سخنگو و رئیس کمیسیون هنر و ارتباطات شورای اسلامی 
شهر کرج گفت: هدف از نطق پیش از دستور بیان مشکلات 
از  پیش  نطق  است  و حل مشکل  اعضای شورا  توسط 
دستور نمایندگان هم انتقال صدای مردم است و هم پیام 
درخصوص نظارت بر عملکرد مدیران اجرایی و مراقبت از 

آن ها است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
شورای اسلامی شهر کرج، رحیم خستو عصر امروز یکشنبه 
13 مهر 99 طی نطق پیش از دستور دویست و چهاردهمین 
حضور  با  که  کرج  شهر  اسلامی  شورای  رسمی  جلسه 
نمایندگان مردم، شهردار و جمعی ازمعاونین وی، مدیران 
شهری، مشاورین و اصحاب رسانه برگزار شد، اظهارداشت: 
اگر به نطق اعضای شورای شهر توجه شود نیازی به تذکر 
نیست و اگر به تذکرات پاسخ در خور داده شود، طرح سوال 

بی معنی است..
سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد:  البته 
همکاران در نطق هم می توانند سئوال و هم تذکر مطرح 
نمایند طی تماسی که  قائم مقام محترم بصورت تلفنی 
داشتند بیان نموده اند و علت پاسخ ندادن به تذکرات عنوان 
نطق آمده بود در حالیکه در نطق پیش از دستور قبل هم 

درخواست متن قراردادها شده بود وهم تذکر آمده بود.
رئیس کمیسیون هنر و ارتباطات شورای اسلامی شهر کرج 
در بخش دیگری از سخنانش به بازدید از ایستگاه های آتش 
نشانی اشاره کرد و افزود: در دیداری که به مناسبت روز آتش 
نشان از برخی ایستگاه های آتش نشانی داشتم و همچنین 
تحقیقات انجام شده از  آتش نشانان شریف مسائلی را 
مطرح کردند که ضرورت دارد شهردار بررسی و رسیدگی کند.

عنوان  با  عملیاتی  نیروهای  بیشتر  کرد:  عنوان  خستو 
کارمندی مشغول هستند و لذا از کارگرانی که کار اداری می 
کنند حقوق و مزایای کمتری برخوردارند در حالیکه اکثرت 
کارکنان از تاخیر در صدور احکام خود شکایت داشتند و از 
نوع برخورد معاونت اداری گله مند بودند در حالیکه اکثریت 
کارکنان اداری بین 140 تا 170 ساعت اضافه کار دریافت 

می کنند به آتش نشانان عملیاتی 120 ساعت اضافه کار 
پرداخت می شود.

عضو شورای اسلامی شهر کرج بیان کرد: عدم به موقع 
پرداخت بیمه تکمیلی و یا عدم انجام تعهد توسط شرکت 
بیمه ، عدم رعایت سابقه کار در افزایش حقوق و در نتیجه 
از بین رفتن انگیزه ، عدم رعایت عدالت در امکانات رفاهی، 
کیفیت پایین لباس های آتش نشانی که بعد از چند بار 
شستشو کیفیت آن از بین میرود ازموارد نارضایتی کارکنان 

آتش نشانی بود که از شهردار درخواست رسیدگی داریم.
تا  داریم  درخواست  مدیریت شهری  از  یادآورشد:  خستو 
در ساخت ایستگاههای آتش نشانی  از معماری یکسان 

استفاده شود.
سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج خاطرنشان کرد: فقدان 
،نحوه  اجتماعی  روانشناسی،  از  اعم  تئوریک  آموزشهای 
مواجهه روحی با آسیب دیدگان یکی از مواردی است که 

در کمسیون هنر و ارتباطات برای آتش نشانان مطرح شد 
که ان شالله توسط مدیریت شهری و سازمان آتش نشانی 

اقدام شود.
خستو در پایان در خصوص زیرگذر جمهوری بیان کرد: هر 
چند مصوبه و لایحه اجرای طرح زیرگذر میدان جمهوری 
با قید  قیوداتی رای آورد ولی ظاهراً توجه به آنها نشد 
و با تبعات اجتماعی و سیاسی آن روبرو بوده ایم  در 
این راستا معاونت عمران، معاونت شهرسازی و سیما و 
منظر با تشکیل کارگروهی ضرورتهای که باید در طرح 
با  عمران  معاونت  و  نمایند  استخراج  را  شوند  رعایت 
درخواست از پیمانکار طراحی آن را به مسابقه گذاشته تا 
با توجه به اهمیت و جایگاه اجتماعی، فرهنگی،سیاسی 
و محیط زیستی بهترین طرح انتخاب شود و نتیجه به 
اطلاع کمیسیونهای معماری و شهرسازی و کمیسیون 

هنر برسد.

»البرز« چه خبر؟

»رحیم خستو«:

نطق پیش از دستور اعضای شورای شهر انتقال صدای مردم است

گاز مناطقی از فردیس قطع می شود
شرکت گاز استان البرز اعلام کرد که گاز مناطقی از شهرستان 

فردیس فردا دوشنبه ۱۴ مهرماه قطع می شود.

از تاسیسات آرامكو تا قلب عربستان؛
سیلی محكم پرسپولیس به سیاست!

از  ورزش  كنیم  فكر  اینكه 
سیاست جداست، یك اشتباه 
است.  نابخشودنی  و  بزرگ 
تاریخچه المپیك یا مسابقات 
در  المللی  بین  و  جهانی 
صحنه  كشیدن  تصویر  به 
های  آشتی  و  صلح  های 
در سیاست، خصوصا بعد از 
جنگ جهانی دوم دلیلی بر این ادعاست. اكنون كه اقتصاد 
در درون ورزش شكوفایی دارد)!( سیاست زدگی امری بدیهی 
است. در آسیا هم كه همواره در هر زمینه ای افراط و تفریط 

دارد، طبیعی است سیاست غالب بر امر ورزش است.
اگر  بگویم  كه  كردم  تحریر  خاطر  این  به  را  مقدمه  این 
كنفدراسیون فوتبال آسیا ساعتی قبل از بازی نیمه نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا، بهترین مهاجم این دوره رقابت ها و 
كلیدی ترین بازیكن پرسپولیس را به بهانه واهی محروم می 
كند! پس پرده این اتفاق كاملا مشخص است كه چه هدفی 

نهفته بود.
نفوذ سعودی ها و سیطره آن ها بر فوتبال آسیا چیز تازه 
ای نیست. محرومیت ایران از بازی های خانگی در چند 
سال اخیر، نمونه بارز دشمنی عرب ها  با قدرت بلامنازع 
فوتبال ماست. در عرصه سیاست هم به وضوح می توان 
دید كه چه میزان به استمرار تحریم های ظالمانه دامن می 
زنند! اما همانطور كه مردم غیور ایران در برابر فشار دشمنان 
ایستادگی كرده اند، سربازان غیور فوتبال ما نیز شنبه شب و 
در قطر چنان سیلی محكمی به همه عرب ها و الخصوص به 

سعودی ها زدندكه آرامكو یادشان رفت!
دشمنان  با همه  ما  كشور  عیار  تمام  شنبه شب، جنگ 
كشورمان در آسیا بود كه شیرمردان فوتبال كشورمان همچون 
صحنه های نبرد در هشت سال دفاع مقدس، با سربلندی و 
پیروزمندانه از میدان خارج شدند تا دل همه مردم ایران شاد 

شود، حتی روح شهدا و سردار سلیمانی و حججی ها...
حاشا به غیرتان شیرمردان پرسپولیس! چنان سیلی ای به آل 
سعود زدید كه در ماجرای آرامكو هم اینچنین زخم نخورده 
بود. در آرامكو یمنی ها موشك به تاسیسات آن ها زدنند اما 
بچه های ما شنبه شب، وشك كروز به قلب عربستان شلیك 
كردند. دمتون گرم! شادمان كردید و به همه آسیا ثابت كردید، 

ظلم پایدار نیست و مظلوم همواره پیروز است.
پرسپولیسی ها با رهبری »یحیی گل محمدی« و دستیارانش 
آنقدر زیبا، جنگنده، حساب شده و در یك كلام مردانه در 
مقابل تیم پرهزینه النصر بازی كردند كه جای هیچ بحثی 
فریاد  ایران  مردم  همه  زبان  با  آنكه  جز  نگذاشتند،  باقی 

بزنیم:»بچه ها متشكریم«.
گل كاشتید؛ ای والله! ثابت كردید در میدان مسابقه همچون 
پرچم  برافراشتن  و  ایران  نام  برای  كه  هستید  ها  حجی 
پرافتخار ایران جلوی توپ سر می دهید. احسنت بر شما 

و آفرین تان باد.

قلندر

جامعه

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار

پیش بینی تمهیدات سخت گیرانه برای مقابله با کرونا در کرج

معاون استاندار البرز و فرماندار ویژه کرج گفت: کارگروه 
مقابله با ویروس کرونا در کرج تمهیدات سخت گیرانه 
برای افرادی که ضوابط بهداشتی را رعایت نمی کنند در 

نظر گرفته است.
غفور قاسم پور روز گذشته در نشستی با مدیران کرج 
افزود: اعمال جریمه و مجازات برای عدم رعایت شیوه 
سایر  به  نرسیدن  آسیب  برای  بهداشتی  های  نامه 
همشهریان، از عواقب عادی انگاری بیماری کرونا در 

کرج خواهد بود.
وی افزایش حجم سفرهای شهریورماه را از علل افزایش 
صعودی آمار مبتلایان عنوان کرد و ادامه داد: باتوجه 
به اینکه ظرفیت بیمارستان ها در پذیرش بیماران در 
موج سوم محدود است، نقاهتگاه هایی بصورت پراکنده 
در نقاط مختلف پیش بینی شده  تا در صورت بحرانی 
تر شدن شرایط مدیریت مناسبی صورت گیرد هر چند 
که نقاهتگاه ها جای مراکز درمانی و بیمارستان ها را 

نمی گیرند.
فرماندار کرج  تاکید کرد: مردم بازگشت مجدد محدودیت 
های کرونایی و در پیش بودن تعطیلات آخر را بهانه آغاز 

سفرهای پاییزی خود قرار ندهند.
وی با تاکید بر لزوم استفاده از ماسک و رعایت ضوابط 
بهانه  به  شرایط  این  در  افزود:  اجتماع،  در  بهداشتی 
خرید از ترددهای مکرر به اماکن سربسته و مراکز خرید 

خودداری شود.
قاسم پور خاطرنشان کرد: در موج اول بهنگام با همکاری 
صنوف و مردم محدودیت های کرونایی اعمال شد و به 
واقع کرج یکی از نخستین شهرهای اول در سطح کشور 
شناخته شد و انتظار می رود امروز نیز که در شرایط قرمز 
قرار داریم بنحو مطلوبی شاهد همکاری صنوف و مردم 

برای بازگشت به شرایط عادی باشیم .

فرماندار کرج گفت: با دستور ویژه ای از روز شنبه بازرسی 
های فرمانداری کرج در سطح شهر آغاز شده است و 

رعایت ضوابط بهداشتی بطور مستمر پایش می شود.
وی با اشاره به اینکه پیشخوان های دولت، بانک ها، 
جایگاه های سوخت، حمل و نقل  عمومی، نانوایی ها و 
اصناف از جمله مراکز تردد و نظارت بازرسان به شمار می 
رود، هشدار داد که اگر دستورالعمل ها اجرایی نشود با 

متخلفین برخورد قاطع و جدی خواهد شد.
فرماندار کرج همچنین بر ضرورت ممانعت از برگزاری 
هرگونه مراسم و تجمع تاکید کرد و خواستار توجه به 

توصیه های ضدکرونایی شد.
قاسم پور گفت: هر طور طرف خدمت دهندگان و خدمت 
گیرندگان باید اصول بهداشتی را رعایت کنند در غیر این 

صورت برخوردها شدت خواهد گرفت.
معاون استاندار البرز و فرماندار ویژه کرج از مردم خواست 
تا با ماندن در خانه به کنترل بیماری کرونا کمک کنند 
فرا  ماندن  خانه  در  پویش  به  بازگشت  زمان  چراکه  
رسیده است و مردم علاوه بر مراعات دستورالعمل های 

بهداشتی باید در خانه بمانند.
مماشات  عادی  شرایط  به  بازگشت  برای  افزود:  وی 
نخواهیم کرد و با هر گونه بی توجهی به جد برخورد 

می شود.
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47 سال پیش در چنین روزی، در پی یک اخطار، دولت وقت ایران سال 1352 )پنج سال پیش 
از انقلاب( دفتر نمایندگی »بی بی سی« در تهران را تعطیل كرد. دولت وقت در اخطاریه خود بخش 

فارسی رادیو دولتی انگلستان  ـ»بی بی سی« را متهم به خروج از دایره بی طرفی ساخته بود.

در چنین روزی!

شهری

آیندگان چه طور به ما نگاه می کنند؟

فروش خاک جنگل کیلویی ۵۰۰۰  تومان!

مشاور رئیس سازمان حفاظت محیط زیست بابیان 
اینکه خاک جنگل را کیلویی پنج هزار تومان در میدان 
ونک تهران به فروش رساندند، گفت: منابع طبیعی 

قابل وقف نیست.
به گزارش »دنیای هوادار«، خبرگزاری مهر گزارشی تهیه 
کرده است که طی آن به موضوع فروش خاک جنگل 
در میدان ونک تهران می پردازد و در ادامه می توانید 

آن را بخوانید.
اسماعیل کهرم در حاشیه همایش هم اندیشی برای 
صیانت از شاهوار به میزبانی شاهرود بابیان اینکه 
از  مردم شاهرود  نسل ها  تا  باید  که  شاهوار کوهی 
مواهب آن استفاده کنند اما با بولدرز و مواد منفجره 
به جان او افتاده و چهره اش را خشمگین کردند، گفت: 
در پاسخ به این حرکت باید گفت چرا به اسم توسعه 
باید این چنین به داشته های طبیعی یک ملت تاخت؟

وی با بیان اینکه اگر جنگل ابر و شاهوار از بین رود اگر 
ظرفیت یک دهم جمعیت فعلی را داشته باشد همه 
را از دست می دهد، افزود: چه نفعی از بوکسیت به 
مردم ناحیه می رسد زمانی که صحبت از این تخریب ها 
می شود یاد زابل می افتم که اهالی منطقه با غرور 
می گفتند من حاشیه نشین هامون هستیم و روزی 
آن ها از همین دریاچه کسب می شد امروز با از بین 
رفتن هامون شهر زابل پژمرده شد که خدا نکند چنین 

بلایی سر شاهرود زیبا بیاید.
اگر  اینکه  بابیان  فعال محیط زیست  و  بوم شناس 
شاهوار تخریب شود جایی برای زندگی حدود ۳۰۰ الی 
۴۰۰ هزار شاهرودی به جا نمی ماند، گفت: این مواهب 
نظیر سلامتی که تا زمانی از بین نرفته اهمیت آن 
معلوم نمی شود. با بی تدبیری، دریاچه هامون با ۴۰۰ 
هزار هکتار خشک و به جای آب ریگ و خاک جایگزین 

شهر زابل شد.
کهرم با بیان اینکه کوهی نظیر دماوند تنها یک کوه 
نیست بلکه جنبه فرهنگی و تاریخی برای ما دارد، 

تصریح کرد: کوهی که روزگاری آرش کمانگیر ازآنجا 
تعیین  آن  با  را  و حدود مملکت  رها  را  تیر خود 
و  تقسیم بندی  را  کوه  مختلف  عناوین  به  و  کرد 
اعلام کردند قسمتی از آن مالک خصوصی دارد قله 
دماوند به نماد یک اثر ملی - طبیعی به همه ملت 
ایران تعلق دارد و جنگل های هیرکانی شمال ایران 
با قدمت بیش از سی میلیون سال چگونه وقف 

می شود؟

آیندگان چه طور به ما نگاه می کنند؟

تهران یک خاور  اینکه در میدان ونک  بیان  با  وی 
خاک جنگل های شمال را کیلویی پنج هزار تومان به 
فروش می رسانند، افزود: برای خاکی که صد سال هر 
یک سانتی متر آن طول می کشد تا ساخته شود مردم 
صف کشیده بودند، این خاک حاصلخیز جنگل را ایجاد 

کرده است حال بدون آن چگونه رشد کند؟
مشاور رئیس سازمان حفاظت از محیط زیست بابیان 
اینکه سنگ و صخره بر اثر فرسایش تبدیل به خاک 
شدند، گفت: ۴۰۰ سال طول تبدیل یک سانتی متر 
سنگ به خاک زمان نیاز است و همچنین تبدیل ۳۰ 
سانتی متر خاک کشاورزی ۱۲ هزار سال طول می کشد 
آیا زمان آن نرسیده که حرکت اجتماعی برای حفظ 

محیط زیست شکل گیرد؟
کهرم اضافه کرد: آیندگان چه طور به ما نگاه خواهند کرد 
و باید پرسید ما در قبال حفظ میراث طبیعی چه کردیم 
انفال یا پدیده هایی که صاحب به خصوصی ندارند را 
چرا وقف می کنیم؟ قطعاً به خاطر این حیف ومیل در 

محیط زیست آیندگان به ما خرده خواهند گرفت.
وی با بیان اینکه در حال گذراندن شرایط سختی برای 
حفظ محیط زیست هستیم، گفت: علیرغم این تفاسیر 
می توان با اتکا به تمدن و فرهنگ کسانی که در صدد 
تخریب منابع طبیعی هستند را با درایت پس بزنیم و 

آن ها را به عقب برانیم.

مدیریت شهریگزارش

پایتخت

»اکبر سلیم  نژاد« تاکید کرد؛

لزوم بهره گیری از ظرفیت بالای هنرمندان البرز 

تاثیر سختگیرانه تر شدن محاسبه شاخص کیفیت هوای تهران

رئیس شورای اسلامی شهر کرج از فصل جدید همکاری حوزه 
هنری استان البرز و مدیریت شهری کرج برای توسعه فرهنگ 
شهروندی خبر داد و گفت: با همکاری حوزه هنری و شهرداری 
می توان اقدامات خوب و شایسته ای در حوزه های فرهنگی و 

هنری انجام داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، اکبر سلیم  نژاد در جلسه مشترک با 
محمد مهرابی سرپرست حوزه هنری البرز که به منظور هم  افزایی 
فعالیت های فرهنگی و هنری در شهر کرج در حوزه هنری این 
استان البرز برگزار شد، گفت: حوزه هنری بازوی توانمند مدیریت 
شهری است، در این راستا ما حوزه هنری را جدا از خود نمی 
 دانیم و آماده هر حمایتی در مسیر این همکاری و مشارکت 

هستیم.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج ضمن قدردانی از فعالیت های 
حوزه هنری البرز در مورد ایجاد زیرساخت های مناسب فرهنگی 
و هنری، حمایت از هنرمندان و آثار فاخر هنری افزود: حوزه 
هنری استان البرز با توجه به ظرفیت های بالای هنری و وجود 
هنرمندان ارزشی و متعهد و همچنین سوابق ارزنده فعالیت های 
هنری در سطح ملی و بین المللی توانایی برگزاری جشنواره های 
با حمایت و همکاری شورای  را دارد که  البرز  ملی در استان 

اسلامی شهر کرج این مهم می تواند در شهر کرج اتفاق بیافتد.
وی بر داشتن تعامل و همکاری میان این دو نهاد تاکید کرد 
و یادآور شد: حوزه هنری با توانمندی بالایی که دارد می  تواند 
درحوزه فرهنگی یاور شورای شهر و شهرداری کرج باشد و سرمایه 
گذاری مشارکتی یکی از تلاش های بسیار موثر در اجرایی شدن 
طرح های شهری وابزاری جدیدی در جهت ارتقاء شاخص های 

شهری است.
سلیم نژاد بیان کرد: نشاط اجتماعی از دیگر دغدغه های مدیریت 
شهری است که لازم است هنرمندان حوزه هنری به خلق اثار 

نشاط بخش اهتمام ورزند.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج ابراز امیدواری کرد: ان شالله 
با همکاری شهرداری و حوزه هنری بتوانیم کارهای مشترک 
فرهنگی و هنری جهت ادامه مسیر و اهداف انقلاب اسلامی 

انجام دهیم.
عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر کرج گفت: در دورانی 
که همه دنیا سعی می کنند به انقلاب اسلامی ضربه وارد کنند، 
ما می توانیم با انجام کارهای فرهنگی و هنری با آن ها مقابله 

کنیم.
سلیم نژاد بر لزوم برقراری تعامل و همکاری مناسب این دو 
نهاد برای پیشبرد برنامه های فرهنگی تاکید کرد و یادآور شد: 
ضرورت امروز، برقراری انسجام میان این دستگاه هاست و مهم 
 ترین موضوع برای انسجام، داشتن سعه صدر است و اگر به سیر 

انقلاب اسلامی نگاه کنیم، این سعه صدر را می بینیم.

تهران  هوای  کیفیت  کنترل  شرکت  پایش  واحد  مدیر 
ماه  شش  طی  هوا  کیفیت  شاخص  محاسبه  گفت:چنانچه 
ابتدایی امسال مطابق با سال های گذشته صورت می گرفت تنها 

۲۱ روز هوای ناسالم برای گروه های حساس ثبت می شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، محسن روشنی مدیر واحد پایش 
شرکت کنترل کیفیت هوای تهران اظهار کرد: شش ماهه نخست 
سال ۱۳۹۹ در شرایطی به پایان رسید که به علت شیوع بیماری 
کرونا تغییرات قابل توجهی در شرایط جامعه اتفاق افتاد. این 
تغییرات شامل کاهش حضور دانش آموزان و دانشجویان در 
کلاس های درس، تعطیلی بسیاری از صنوف در ماه های نخست 
سال و دورکاری بسیاری از کارمندان در این ایام بود همچنین 
به علت تفاوت در نحوه اجرای طرح ترافیک، الگوی آمدوشد 

شهروندان نیز تغییر کرد.
نخست  ماهه  در شش  هوا  کیفیت  آمار  ارائه  روشنی ضمن 
امسال گفت: این تفاوت های ایجاد شده به دلیل شیوع بیماری 
در کنار شرایط هواشناسی موجب شد که در شش ماهه نخست 
سال جاری کیفیت هوا در تهران طی هوا ۱۵ روز در شرایط 
پاک، ۱۳۳ روز در شرایط قابل قبول، ۳۶ روز در شرایط ناسالم 
برای گروه های حساس و ۲ روز در شرایط ناسالم در پایتخت 

ثبت شود.
کیفیت  شاخص  محاسبه  روش  تغییر  به  اشاره  ضمن  وی 
هوا طی امسال و سخت گیرانه تر شدن آن نسبت به سال های 
گذشته، تصریح کرد: اگر محاسبه کیفیت هوا طی شش ماهه 
ابتدایی امسال مطابق با سال های گذشته صورت می گرفت ما 

طی بهار و تابستان امسال ۲۵ روز هوای پاک و ۱۴۰ روز هوای 
قابل قبول تنفس می کردیم.

افزود:  تهران  کیفیت هوای  کنترل  پایش شرکت  واحد  مدیر 
چنانچه محاسبه شاخص کیفیت هوا طی شش ماه ابتدایی 
امسال مطابق با سال های گذشته صورت می گرفت تنها ۲۱ روز 
این رو  از  ثبت می شد.  گروه های حساس  برای  ناسالم  هوای 
اختلاف قابل توجهی به علت تفاوت روش محاسبه شاخص 

کیفیت هوا وجود دارد.
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فرهنگی

جهان سینما

به علت پاندمی کرونا؛»جیمز باند« هم حریف کرونا نشد!

زنجیره سینماهای سینه ورلد مجددا تعطیل خواهد شد نیست«  مردن  برای  »زمانی  انتظار  مورد  فیلم  اکران  تاریخ 
جدیدترین قسمت از مجموعه سینمایی »جیمز باند«، برای بار 

دوم به دلیل شیوع کرونا به تعویق افتاد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از سی ان ان، استودیوهای 
فیلمسازی ام جی ام و یونیورسال و مایکل جی ویلسون و باربارا 
بروکلی تهیه کنندگان جیمز باند روز جمعه در بیانیه ای از به 

تعویق افتادن اکران فیلم زمانی برای مردن نیست خبر دادند.
براساس تغییرات جدید، بیست و پنجمین قسمت از مجموعه 
فیلم های جیمز باند به جای نوامبر امسال، دوم آوریل سال 
۲۰۲۱ )۱۳ فروردین ۱۴۰۰( اکران می شود تا مخاطبان بیشتری 
در سراسر جهان شانس تماشای این فیلم روی پرده را داشته 

باشند.
فصل جدید مجموعه پول ساز جیمز باند که تاکنون در مجموع 
حدود ۷ میلیارد دلار در جهان فروش کرده  است، اولین فیلم 
بزرگی بود که اکران آن به دلیل شیوع کرونا به تعویق افتاد. 
این فیلم در ابتدا قرار بود دهم آوریل )۲۲ فروردین ۹۹( در 
سینماهای آمریکا روی پرده برود اما در ماه مارس )اسفند ۹۸- 

فروردین ۹۹( نمایش آن به ۲۵ نوامبر )۵ آذر ۹۹( موکول شد.
تصمیم به تعویق دوباره تاریخ اکران این فیلم در شرایطی 
گرفته شده که آمریکا همچنان در صدر فهرست ابتلا به کرونا در 
جهان است. براساس آمار منتشر شده تا زمان نگارش این خبر، 
بیش از ۷ میلیون و ۴۰۰ نفر در این کشور به کرونا مبتلا شده 
و ۲۰۹ هزار نفر در اثر این بیماری جان خود را از دست داده اند.

سینه ورلد همه ۵۴۳ سالن سینمایش را در آمریکا و 
همه سینماهایش را در بریتانیا و ایرلند تعطیل می کند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ورایتی، خبر تعطیلی 
سینماهای سینه ورلد در آمریکا و بریتانیا یک روز پس از 
آن منتشر می شود که اعلام شد اکران »زمانی برای مردن 

نیست« تا آوریل ۲۰۲۱ به تعویق افتاده است.
گفته شده اوایل همین هفته همه سینماهای این 
کارمندان  به  و  می شود  تعطیل  سینمایی  زنجیره 
»رگال«  داده خواهد شد.  اطلاع  از دوشنبه صبح  نیز 
در  سینمایی  زنجیره  این  سینماهای  مجموعه  که 
آمریکاست، دومین زنجیره بزرگ سینمایی در آمریکا 
محسوب می شود و سینه ورلد بزرگ ترین اپراتور سینما 

در بریتانیاست.
بوریس جانسون  به  نامه ای  زنجیره در  این  گفته شده 
نخست وزیر بریتانیا و اولیور دودن وزیر فرهنگ توضیح 

داده است که بخش نمایشی نمی تواند با تاخیری که 
از سوی استودیوها در پاسخ به اضطراب تماشاگران از 
رفتن به سینماها صورت می گیرد، به کار خود ادامه دهد.
تعطیلی این زنجیره سینمایی در بریتانیا ۵۵۰۰ شغل را با 

خطر تعطیلی روبرو می سازد.
منابع داخلی گفته اند هرچند زمان بازگشایی هنوز تعیین 
نشده اما احتمال می رود سینماها تا ۲۰۲۱ بسته بمانند.

خبر روز جمعه مبنی بر تعویق فیلم جدید »جیمز باند« 
از ۱۲ نوامبر در بریتانیا و ۲۰ نوامبر در آمریکا، بر صنعت 
سینما تاثیر زیادی گذاشت. موکول کردن این فیلم به 
آوریل نیز به منزله شوکی برای بخش نمایش فیلم بود 
که تنها راه ادامه حیاتش نمایش فیلم های پرفروش و 

بلاک باستر است تا مخاطبان را به سینماها برگردانند.
گفته شده تصمیم سینه ورلد برای تعطیلی تا عصر شنبه 

به اطلاع کارکنان نرسیده بود.

تلاش »جنایت بی دقت« برای رسیدن به اسکار!
»نگار اسکندرفر« -تهیه کننده فیلم »جنایت بی دقت«- امیدوار است که با وجود همه سختی ها و 

محدودیت های دوران کرونایی، این فیلم برای شرکت در جایزه اسکار دورخیز بردارد.

به اشخاص  را  اجرای عملیات مشروحه ذیل  دارد  نظر  در  شهرداری کرج 

حقیقی و حقوقی واجد صلاحیت واگذار نماید. لذا متقاضیان می توانند 

جهت دریافت اسناد به آدرس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده 

های کشاورزی شهرداری کرج مراجعه نمایند.

آگهی مناقصه عمومی

مبلغ سپرده )ریال(مبلغ برآورد کل )ریال(شرح پروژهنوع پروژهردیف

مناقصه1

احداث بازار پرنده فروشان 
در بوستان طبیعت به 
تعداد 10 باب تجاری با 
متراژ حدودا 400 متر مربع

11/900/000/000600/000/000

1-شرکت های دارای حداقل رتبه 5 ابنیه، مجاز به ارائه پیشنهاد قیمت خواهند بود.

به حساب   نقدی  واریز  یا  و  بانکی  نامه  به صورت ضمانت  مناقصه  در  2- سپرده شرکت 

700794501026 بانک شهر که به مدت 90 روز اعتبار داشته و قابل تمدید باشد. 

3- برندکان نفر اول و دوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند، سپرده آنان به ترتیب 

ضبط خواهد شد.

4- مبلغ 1/000/000 ریال بابت هزینه خرید اسناد به حساب 70080118882  نزد بانک شهر 

سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی شهرداری کرج واریز و رسید آن 

را ارائه نمایند.

5- انطباق با شرایط عمومی و خصوصی و امکان تسلیم انواع ضمانت نامه های مورد نیاز 

الزامی است.

6- پیشنهادات می بایست در پاکت های مجزا )الف-ب-ج( لاک و ممهور به مهر شرکت  و 

پس از الصاق هولوگرام بر روی پاکت ج تا پایان وقت اداری روز یکشنبه مورخ  99/07/27 به 

دبیرخانه سازمان تحویل داده شود.

جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن 32532221 026 داخلی 108 و 141 تماس بگیرید.

احمد خیری - رییس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی شهرداری کرج

شهرداری کرج
سازمان ساماندهی مشاغل شهری

و فرآورده های کشاورزی

آقای کامل صنعتی برقی حسن کیاده ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت 
ششدانگ آپارتمان مسکونی به مساحت 100/58متر مربع قطعه ۴۲ تفکیکی به شماره ۷۳۹۵ فرعی از ۱۵۴ از اصلی مفروز 
از پلاک ۱۷۰۰۸ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به نام مالک فوق ثبت و صادر گردیده که 
به علت بی احتیاطی مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک 
اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالكيت نزد خود 
و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و 
یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد.  99/665ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج  - از طرف مسلم مرزآرا

خانم فاطمه مقومی زاده ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان واقع در طبقه دوم جنوب غربی به مساحت 62/05 متر مربع قطعه ۷ تفکیکی به شماره ۹۶۴۴ فرعی از ۱۶۸ 
اصلی مفروز از پلاک ۳۶۸۰ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی ۵۲۷۸۶۱ مورد ثبت الکترونیک ۱۳۹۷۲۰۳۳۱۰۱۱۰۲۸۲۵۳ بنام مشارالیه صادر شده به علت سهل انگاری مفقود گردیده و تقاضای صدور 
سند مالكيت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود ويا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ 
انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرراعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت 

محمد شکری- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج - از طرف الهه عزیزیالمثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/670ف

آقای امیر حسین رضا زاده اقدم ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است سند مالكيت ششدانگ 
یک دستگاه آپارتمان مسکونی به مساحت 99/13 متر مربع قطعه 7 تفکیکی واقع در طبقه ۳ سمت شمالی به شماره ۷۶۵۷ 
فرعی از ۱۷۱ اصلی مفروز از ۱۰۸۰ فرعی از اصلی مذکور ذیل شماره ثبت دفتر املاک الکترونیکی ۱۳۹۴۲۰۳۳۱۰۱۱۰۳۶۶۳۵ 
به شماره چاپی ۳۰۶۳۸۵ که بنام مشار اليه صادر و تسلیم گردیده است و برابر اسناد رهنی شماره ۸۲۱۱ مورخ 1391/8/28 
دفتر ۱۲۶ کرج و ۱۶۶۰۸ مورخ 1394/10/22و ۱۶۹۸۸ مورخ 1394/12/15دفتر ۱۸۲ کرج در رهن بانک مسکن قرار گرفته 
مفقود گردیده است و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده 
۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله 
نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این 
اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض 

اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/668ف
محمد شکری- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج - از طرف حسین رضا نوری شاد

خانم مرضیه شاهی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ آپارتمان 
مسکونی به مساحت 101/52 متر مربع قطعه ۲ تفکیکی به شماره ۲۱۶۰۱ فرعی از ۱۵۵ از اصلی مفروز از پلاک ۳۶۱۰ فرعی از 
اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به نام مالک فوق ثبت و صادر گردیده که به علت پرس کردن سند 
مخدوش گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ 
آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله 
نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را  ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این 
اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض 

اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/669ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج  - از طرف مسلم مرزآرا

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیت
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ورزشی

برای دانلود فایل 
پی دی اف

 همه شماره های 
روزنامه به سایت 
 » دنیای هوادار« 

مراجعه کنید
WWW.DonyayeHavadar.ir

مسابقات قهرمانی لیگ دوومیدانی باشگاه های کشور که در 
سه مرحله در ورزشگاه انقلاب تهران برگزار شد، طلایی پوشان 

فولاد مبارکه سپاهان به مقام قهرمانی دست پیدا کرد.
تیم دوومیدانی باشگاه سپاهان با کسب 7 مدال طلا ، 8 نقره 
و 7 برنز در مرحله سوم به عنوان قهرمانی لیگ دوومیدانی 

ایران دست یافت.
اعلام خبر  با  اصفهان  استان  میدانی  و  دو  رئیس هیأت 
قهرمانی تیم دوومیدانی باشگاه فولاد مبارکه سپاهان گفت: 
طلایی پوشان دوومیدانی سپاهان موفق شدند اولین جام 
قهرمانی باشگاه سپاهان در سال 99 را کسب کنند و این 
افتخاری است برای جامعه دوومیدانی و پاسخی مثبت به 
حمایت های همه جانبه باشگاه بزرگ سپاهان که در 2 سال 
اخیر با اعتماد به دوومیدانی کاران شایسته اصفهان، حمایت 
ویژه ای از رشته پایه و مادر تمام رشته های ورزشی و هیأت 

دوومیدانی داشته است تشکر و سپاسگزاری کرد.
برکتی رئیس هیأت دوومیدانی استان اصفهان کسب عنوان 
قهرمانی باشگاه سپاهان در لیگ برتر دوومیدانی را به مردم 
خوب اصفهان به ویژه مهندس عظیمیان مدیرعامل شرکت 
فولاد مبارکه، هیات مدیره و محمدرضا ساکت مدیرعامل 

باشگاه سپاهان تبریک گفت و قدردانی کرد.
محمدرضا برکتی، تیم داری باشگاه سپاهان در دوومیدانی 
را به یک ظرفیت و تحول بزرگ در روند رو به رشد دو و 
میدانی اصفهان و ایران خواند و افزود: حضور گسترده و قابل 
تحسین باشگاه سپاهان در ورزش دوومیدانی کشور، عاملی 
برای افزایش امید و انگیزه جوانان و قهرمانان شد تا تمرینات 
نام آوران این رشته مدال آور مشتاقانه تداوم پیدا کند و 
شاهد رقابت های بیش از پیش و سالمی در بین ورزشکاران 
این رشته ورزشی باشیم که برای پوشیدن پیراهن سپاهان و 

رسیدن به مِلی، رقابت تنگاتنگ و فشرده ای را آغاز کرده اند.
رئیس هیأت دوومیدانی آستان اصفهان همچنین تاسُیس 
آکادمی دو و میدانی سپاهان را که در دستور کار باشگاه 
قرارگرفته و محمدرضا ساکت مدیرعامل باشگاه نیز خبر از 
فعالیت تاثیر گذار آن داده است را به فال نیک گرفت و خاطر 
نشان کرد: بدون شک تاسُیس این آکادمی،  آینده وپیشرفت  
اینکه  کرد. ضمن  خواهد  تضمین  را  اصفهان  دوومیدانی 
امیدواریم با تعامل و هماهنگی های لازمی که با باشگاه 
داریم فراتر از گذشته وحال نقش خود را به بهترین وجه 

ممکن اجرایی کنیم.

نتایج کامل سپاهانی ها در مرحله نهایی لیگ برتر دو 
ومیدانی قهرمانی باشگاه های کشور:

در۱۰ کیلومتر پیاده روی
مقام اول: حمیدرضا زورآوند با رکورد ۴۵:۳۶.۹

مقام دوم: آرمین شاه ملکی با ۴۶:۰۹.۱
در۱۱۰ متر با مانع

مقام سوم: رضا بحرینی- ۱۴.۵۳ثانیه
مقام هفتم: سیدمرتضی حسینی- ۱۴.۸۶ ثانیه

در۱۰۰ متر
مقام دوم: رضا قاسمی- ۱۰.۶۲ ثانیه       

مقام سوم:حمیدرضا نجفی- ۱۰.۷۲ ثانیه
درپرتاب وزنه

مقام سوم: شاهین مهردلان- ۱۸.۴۵ متر
مقام پنجم: مهدی صابری- ۱۷.۵۱ متر

در دوی۴۰۰ متر
مقام اول: سجاد هاشمی در زمان ۴۶.۳۳ ثانیه

مقام سوم: رضا ملک پور در۴۷.۶۴ ثانیه
درپرش سه گام.

مقام دوم: هادی مداحی با پرتاب ۱۵.۷۴ متر
مقام ششم: میلاد دریساوی- ۱۴.۵۵ متر

در۱۵۰۰ متر
مقام اول: سید امیر زمانپور در زمان ۳:۴۸.۹۱ دقیقه

مقام دوم: مسلم نیادوست- ۳:۵۲.۳۸ دقیقه
در پرش ارتفاع

مقام اول: کیوان قنبرزادهبا پریدن از مانع  ۲.۱۸ متر

درپرتاب دیسک
مقام ششم: مهدی صابری با  ۴۶.۹۵ متر

در دوی۵۰۰۰ متر
مقام چهارم: پژمان کرزه ای در زمان ۱۴:۵۳.۷۰

مقام هفتم: حسن عابدی- ۱۵:۲۴.۱۹
 در  ۱۰۰ متر امدادی

مقام اول: فولاد مبارکه سپاهان اصفهان - ۴۱.۶۹ ثانیه
در نیمه نیمه ماراتن

مقام اول: محمدجعفر مرادی با زمان 1:08:45
درپرتاب چکش

مقام دوم: رضا مقدم با رکورد ۶۷.۱۰ متر
مقام هشتم: شاهین مهردلان با ۲۳.۷۸ متر 

در۴۰۰ متر بامانع
مقام دوم: رضا ملک پور- ۵۱.۲۹ ثانیه

مقام هشتم: رضا بحرینی- ۵۷.۰۸ ثانیه
در دوی۸۰۰ متر

مقام سوم: علی عالمی-در۱:۵۰.۷۳ دقیقه
مقام چهارم: سیدامیر زمانپوردر ۱:۵۰.۹۹ دقیقه

در دوی۲۰۰ متر
مقام دوم: سجاد هاشمی- ۲۱.۶۴ ثانیه

مقام چهارم: رضا قاسمی- ۲۲.۰۴ ثانیه
در دوی۳۰۰۰ متر با مانع

مقام سوم: مسلم نیادوست- ۹:۲۰.۶۳
مقام هفتم: بهروز مصطفوی- ۱۰:۰۸.۸۲ دقیقه

در پرتاب نیزه
مقام دوم: یونس یوسف وندبا پرتاب  ۶۹.۸۸ متر

مقام ششم: علی رمضانی- ۶۸.۱۶ متر
در دوی۱۰۰۰۰ متر

مقام سوم: پژمان کرزه ایبا زمان مان ۳۱:۵۹.۳۲ دقیقه
مقام چهارم: حسن عابدی در ۳۳:۳۷.۵۹ دقیقه

در دور ۴ در ۴۰۰ متر امدادی
فولاد مبارکه سپاهان - ۳:۰۸.۶۸دقیقه

درپرش طول
مقام چهارم: میلاد دریساوی- ۶.۹۶ متر پرش

مقام پنجم: هادی مداحی-با ۶.۷۸ متر

امتیازات نهایی

مقام اول: فولاد مبارکه سپاهان با کسب ۷۱۳ امتیاز
مقام دوم: پلیمر خلیج فارس با ۶۵۲ امتیاز

مقام سوم: دانشگاه آزاد اسلامی با ۴۶۳ امتیاز.

گزارش ورزشی

در مرحله نهایی رقابت های قهرمان لیگ باشگاه های کشور؛

سپاهان قهرمان دو ومیدانی ایران 

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

منتشر شد
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لژیونرهای والیبال ایران، لیگ بلژیک را با پیروزی آغاز کردندورزشی
تیم گرینیارد مازیک بلژیک در نخستین هفته لیگ قهرمانان آسیا با درخشش ستارگان 

ایرانی خود »امیرحسین اسفندیار« و »جواد کریمی« به پیروزی رسید.

پایه

توپ و تور

آبی ها

مستطیل سبز

از مردم مایه نگذارید، شادمانی پیروزی ارزانی خودتان؛

فوتبال حرفه ای »ملت شریف« نمی شناسد!
»لیلا  ابراهیمی«:

با رکورد ملی به المپیک نمی رسیم

»میترا شعبانیان«:

باشگاه ها بزرگ ترین ضربه را به والیبال زنان می زنند

ملی پوش اسبق دو و میدانی گفت: کسب ورودی المپیک 
برای  باید  ورزشکار  و  است  زمان بَری  و  پروسه چشمگیر 
رسیدن به این هدف در مسابقات آسیایی و جهانی باید 
به مدال دست یابد و با رکورد ملی نمی توانیم به المپیک 

برسیم
»لیلا ابراهیمی« روز گذشته اظهار داشت: برای اولین بار بود 
که با وجود شرایط سخت کرونا و محدودیت های تمرینی در 
بخش زنان و به ویژه جوانان رکوردهای خوبی در مسابقات 
جایزه بزرگ و قهرمانی باشگاه های کشور به جا گذاشته شد.

وی افزود: هیچ سالی چنین رکوردهای خوبی در بخش 
جوانان نداشتیم و امیدوارم بعدها ورزشکاران بتوانند با 
انگیزه مسیر درخشیدن در دو و میدانی را طی کنند. هر 
چند در سال های گذشته رکوردشکنی داشتیم اما در طول 
سال و در مسابقات متعدد رکوردها تکرار نشد.  در زمان 
ریاست مصطفی کریمی در فدراسیون دو و میدانی خودم 
و بسیاری از هم دوره های من رکوردهای خوبی را با برنامه 
ریزی طولانی مدت و قوی مسوولان فدراسیون در مسابقات 

مختلف ثبت کردیم.
ملی پوش اسبق دو و میدانی با بیان اینکه مبینی با تدبیر 
خود مسابقات را به موقع و عالی برگزار کرد، گفت: جام 
باشگاه های دو و میدانی براساس پروتکل بهداشتی و با 
توجه به قوانین جهانی برگزار شد. به عنوان یک ورزشکار 
حرفه ای بهترین دوره ای بود که تجربه کردم زیرا در این دوره 
هم از پیشکسوتان حمایت و پروسه مسابقات براساس 

اصول برپا شد.
و  سخت  بسیار  المپیک  ورودی  رکورد  شد:  یادآور  وی 
چشمگیر است و اینگونه نیست که خیلی راحت در بخش 
ایران رشته هایی  زنان و بیشتر رشته ها بدست بیاید. در 
هستند که رکورد زدن در آن راحت است اما رکورد پرش 

طول در ایران عالی بوده اما این قضیه نشان نمی دهد که 
ما قوی هستیم و می توانیم در المپیک شرکت کنیم. برای 
المپیک نیازمند برنامه ریزی طولانی مدت هستیم که خود 
فدراسیون باید این کار را براساس مشاوره با مربیان و با 

اجرای مسایل تکنیکی و فنی انجام دهد.
ابراهیمی اضافه کرد: لزوما راهیابی به چنین میادین بزرگی 
نیازمند کسب تجربه در میادین آسیایی و جهانی  است. 
ابتدا دو و میدانی کار باید در سطح آسیا و جهان رکوردهای 
مطلوبی را به ثبت برساند که این موضوع مسلتزم مدیریت 
خوب، برنامه ریزی طولانی مدت و تلاش زیاد است. اینکه 
امکان پذیر  المپیک برسیم،  به رکورد  بگوییم می توانیم 
عنوان  که  از همه چیزهایی  زنجیره ای  اینکه  جز  نیست 
کردم، دست به دست هم دهند. رسیدن به المیپک پروسه 

قدرتمندی می خواهد.  

نخستین  در  بارسلونا  باشگاه  زنان  فوتبال  تیم 
رئال  یعنی  خود  سنتی  حریف  زنان،  ال کلاسیکوی 

مادرید را با چهار گل در هم کوبید.
به گزارش »دنیای هوادار«، تیم تازه تاسیس زنان رئال 
مادرید در روزی تاریخی نخستین ال کلاسیکوی زنان را 

برابر آبی اناری ها به انجام رساند.
هرچند نخستین ال کلاسیکو برای زنان کهکشانی  تجربه 
خوشایندی نبود و این تیم در نهایت با نتیجه چهار بر 

صفر بازی را به کاتالان ها واگذار کردند.
این دیدار در حالی برگزار شد که سفیدپوشان مادرید 
تا پیش از این صاحب تیم فوتبال زنان نبوده و در 
سوی دیگر، آبی اناری ها با قدمتی به مراتب بیشتر 
قهرمان بلامنازع لیگ فوتبال زنان اسپانیا محسوب 

می شوند.
از دیگر نکات این بازی تاریخی می توان به نبود حضور 
تماشاگران اشاره کرد که به دلیل شیوع ویروس کرونا 

در  محبوبشان  تیم های  همراهی  و  حضور  به  قادر 
نخستین ال کلاسیکوی زنان نبودند.

احساس  سمت  را  هرچیزی  که  کردیم  عادت  دیگر 
ببریم و بخواهیم به زور و زار اشک شوق مردم را در 
بیاوریم، پرسپولیس برد، ناز شستش، دمش هم گرم، 
مبارک تمام پرسپولیسی ها باشد، چرا هربار پس از برد 
پرسپولیس، دم از پیروزی ملت شریف و عرق ملی می 

زنید؟
با هر بردی که پرسپولیس به دست می آورد، از زمین 
و زمان از مسئول و غیرمسئول از هوادار خردسالشان تا 
سن های بالاتر، برای استقلال کری می خوانند، البته 
دیگر نمی شود این موارد را کری تصور کرد، نیم نگاهی 
به توهین هایی که بعد از هر برد، به استقلالی ها می 
شود داشته باشید تا عمق این کینه و نفرت را متوجه 

شوید.
حالا که ندای برطبل شادانه بکوب و ایرانی قهرمان ایرانی 
پهلوان سر داده اید، بدانید که فوتبال فراتر از این صحبت 
پرسپولیس  و  استقلال  شماست،  فریبانه  عوام  های 
رقیبانی دیرینه هستند و هیچگاه هوادارانشان زیر یک 
رئال  مثال  خواهیم  نمی  دیگر  گیرند،  نمی  قرار  چتر 
مادرید و بارسلونا را بزنیم که تکرار مکررات است، اما 
بروید همین کشور های حاشیه خلیج همیشه فارس را 
ببینید که هواداران دو تیم رقیب چگونه باهم برخورد 

می کنند و چگونه اداره و مدیریت می شوند تا معنای 
رقابت در عدالت را خوب بفهمید.

چطور می شود از هواداران استقلال انتظار خوشحالی 
داشت، وقتی چندین سال است که یک آب خوش از 
گلویشان پایین نرفته است، چطور از برد پرسپولیسی 
خوشحال باشند که رقیب سنتی آن ها، بیش از پنج 
سال است چه در بخش مدیریتی و چه از لحاظ بازیکن 
و کادرفنی باثبات ترین تیم فوتبال ایران است و همه 
امکانات از شیر مرغ تا جان آدمیزاد برایش فراهم است، 
اما آبی ها هرساله بیش از بیست بازیکنشان جدا می 
شوند، سرمربی محبوبشان را به زور می گیرند، از لحاظ 
شان  است،  بهتر  نزنیم  حرف  اصلا  که  هم  مدیریتی 
خودمان را پایین می آوریم اگر از کارنامه اسفنکشان 

بگوییم.
تبعیض و ظلم حاکم بر فوتبال را می بینند که نمی 
توانند همراه پرسپولیسی ها خوشحالی کنند، البته که 
به قاطعیت می توان گفت، نه تنها استقلالی ها، بلکه 
طرفداران تراکتور و سپاهان و شهرخودرو هم اغلب نمی 
توانند با این موضوع کنار بیایند، فوتبالی که به زور 
بخواهد موفق باشد و با تحمیل بخواهد به قهرمانی ختم 
شود، هیچگاه طرفدار و هوادار ندارد، پس پیروزی های 
پرسپولیس را به ملت شریف ایران تبریک نگویید، زیرا 
عده ای کثیر از همین ملت شریف، از ناعدالتی هایی که 
شما برای موفق کردن تیم محبوبتان در فوتبال به وجود 
آورده اید آزرده خاطر هستند و دلشان به درد آمده است، 
درست مثل آن زمانی که پرسپولیس ایران نوشتید و 
استقلال تهران، پس لطف کنید از ملت شریف مایه 
نگذارید، این پیروزی ارزانی خودتان و می توانید سال 

ها آن را جشن بگیرید.

سرمربی تیم والیبال زنان پیکان گفت: باشگاه ها بزرگ ترین 
ضربه را به والیبال زنان می زنند و باید آیین نامه ای برای 

تیم داری آنان در بخش زنان تدوین شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، »میترا شعبانیان« 
جذب  قانون  تغییر  زمینه  در  داشت:  اظهار  گذشته  روز 
و  هستند  تغییر  این  اصلی  مقصران  باشگاه ها  بازیکن، 
نباید تقصیرها را گردن فدراسیون والیبال بیندازیم. وقتی 
آمادگی و  اعلام  زنان  برای تیم داری در بخش  باشگاه ها 
با چند سرمربی مکاتبه می کنند، فدراسیون با حد نصاب 

تیم ها ملی پوشان را تقسیم می کند.
وی با اشاره به اینکه یکی از معترضان به قانون جذب 
ملی پوشان بودم، گفت: زیرا در این قانون رده بندی سنی 
مشخص نشده بود و یک یا دو باشگاه موافق این قانون 
نبودند. فدراسیون هم تعداد جذب ملی پوشان را از عدد 
بوجود  مشکلی  دیگر  شرایط  این  با  رساند.   ۹ به  هفت 
نمی آید زیرا خیلی از تیم ها مثل پیکان تیم را بسته بودیم 
و بازیکنانی که باقی ماندند می توانند جذب باشگاه های 

دیگر شوند.
سرمربی تیم پیکان ادامه داد: باشگاه ها کم لطفی می کنند. 
به عنوان نمونه باریج اسانس کاشان فصل گذشته تیم 
باتجربه ای  با سرمربی  برای فصل جدید  و  داشت  خوبی 
مکاتبه و حتی این سرمربی با بازیکنان تمرین کرد اما به 
یکباره اعلام کردند که این تیم منحل شده است. چرا باید 
بعد از بستن تیم و چند جلسه تمرین اینگونه منحل شود. 
همه متعجب شدند. من دو تا از بازیکنانم را به این تیم 

معرفی کردم. والیبالیست ها باید دوباره با باشگاه های دیگر 
قرارداد ببندند.

تغییرات  این  اصلی  مقصر  باشگاه ها  کرد:  اضافه  وی 
هستند و این کارها حرفه ای نیست. باید آیین نامه ای برای 
باشگاه هایی که تیم داری می کنند، تدوین شود. باشگاه های 
دیگری هستند که هنوز به  دنبال سرمربی هستند. ایراد کار 
از باشگاه داری است. نمی دانم هدف باشگاه ها چیست. در 
اینجا هم بازیکن متضرر می شود و نیز فدراسیون مجبور 
خواهد شد تا برنامه خود را لحظه به لحظه تغییر دهد. واقعا 
نگرانم و باید یک قانون یا آیین نامه ای در زمینه تیم داری 

باشگاه ها تدوین شود تا این اتفاقات پیش نیاید.
شعبانیان خاطرنشان کرد: یکسری شرایط برای باشگاه ها 
گذاشتند تا تست کرونا از بازیکنان گرفته شود. گرچه هزینه 
آن زیاد است اما باشگاه ها تقبل کردند. اگر لیگ برتر به 
نهایت ۲  در  برگزار شود  نیمه متمرکز  یا  صورت متمرکز 
ماه طول می کشد تا به پایان برسد. هیچ باشگاهی برای 
زیرا  نمی کند  هزینه  ماهه  دو  یا  یک  متمرکز  بازی های 
همانند مسابقات قهرمانی کشوری است و دیگر نام آن 
را نمی توانیم لیگ بگذاریم. مسابقات لیگ باید به صورت 

رفت و برگشت برگزار شود.
به گونه ای  باید  به شرایط  با توجه  افزود: همچنین  وی 
برنامه ریزی کنند تا تیم ها متضرر نشوند و بازیکنان آسیب 
نبینند. اگر مسابقات لیگ تعطیل شود به تیم ملی آسیب 
می رسد و ما خیلی ضرر می کنیم. این بازیکنان باید بازی 

کنند و برای مسابقات آینده آماده شوند.

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

آبی اناری ها فاتح مقتدر ال کلاسیکوی تاریخی زنان



همزیستی با کرونا

»ماسک« بزنیم

استفاده از پد الکلی و ژل 
و الکل برای ضدعفونی

دستمان را به صورتمان 
)چشم، گوش، بینی( نزنیم

به دیگران دست ندهیم و به 
وسایل عمومی دست نزنیم

دست ها را مرتب بشوییم

جلوی صورت را هنگام 
»عطسه« بگیریم

پختن کامل وعده های غذایی

 ) فاصله اجتماعی )2 متر
را رعایت کنیم

تا حد امکان از خانه 
بیرون نرویم
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